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Snow Mountains Ahead III

Picture Description1)

A winding asphalt road leads through a landscape of trees towards distant, snow-capped mountains
under a slightly hazy sky.

Analysis1)

This photograph presents a winding asphalt road framed by lush, grey-toned vegetation and a distant,
snow-capped mountain range under a pale sky. An electric power tower stands prominently on the left,
contrasting with the natural landscape. The road’s curves and lines draw the viewer into the scene,
creating a sense of journey and perspective.
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007585 - Snow Mountains Ahead III

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 06/2019 06/2019 03/2020

Width Height Bits/Color

Original Size 7360 px 4140 px 16

Ratio ca. 1.78 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Schneeberge Voraus III

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      A winding asphalt road leads through a landscape of trees towards distant, snow-capped mountains under a slightly hazy sky.
    
    
      Eine kurvenreiche Asphaltstraße führt durch eine Landschaft mit Bäumen zu fernen, schneebedeckten Bergen unter einem leicht dunstigen Himmel.
    
    
      This photograph presents a winding asphalt road framed by lush, grey-toned vegetation and a distant, snow-capped mountain range under a pale sky. An electric power tower stands prominently on the left, contrasting with the natural landscape. The road's curves and lines draw the viewer into the scene, creating a sense of journey and perspective.
    
    
      Diese Fotografie zeigt eine kurvenreiche Asphaltstraße, die von üppiger, grau getönter Vegetation und einer fernen, schneebedeckten Bergkette unter einem blassen Himmel eingerahmt wird. Ein Strommast steht prominent auf der linken Seite und bildet einen Kontrast zur natürlichen Landschaft. Die Kurven und Linien der Straße ziehen den Betrachter in die Szene hinein und erzeugen ein Gefühl von Reise und Perspektive.
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